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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/15 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-18 
Rijeka,  30.09.2019. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 9. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

9. sjednica VMO Mlaka održana je 30.09.2019. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Igor Ivošić, član VMO 
- Milan Milovanović, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Izvješće o realiziranim prioritetima u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2018. godinu. 
3. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
     
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

• Vijeće prima na znanje odgovor OGU za komunalni sustav u vezi održavanja parka 
Mlaka u kojem se navodi sljedeće: Orezivanje je odgođeno za zimski period, čišćenje 
korita potoka je u nadležnosti Hrvatskih voda, čišćenje upojnih jama i vodolovki 
obavit će se tijekom ljeta, prije uklanjanja ograde na ulazu u vidikovac iznad fontane 
ispitat će se stabilnost konstrukcije i ovisno o rezultatima donijeti konačna odluka. 
 

• Vijeće MO Mlaka je sredstvima prioriteta za 2019. godinu opremilo novim spravama 
dječje igralište južno od nebodera G. Duella 19. Primijećeno je da ispod klupa psi 
potkopavaju pijesak, te je upućen zahtjev za postavu table sa zabranom za pristup 
psima. Tabla je postavljena, ali su građani uputili reklamaciju na poziciju ljuljačke i 
klackalice - tj. postavljene su preblizu zidu, pa prilikom jačeg ljuljanja prijeti 
opasnost od ozljede. Igralište je dovoljno veliko,  te bi trebalo sprave pod hitno 
premjestiti u sredinu igrališta. Reklamacija je proslijeđena Odjelu za komunalni 
sustav. 
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• Vijeće prima na znanje obavijest OGU za komunalni sustav u kojoj se  navodi da će 

se na zahtjev Rijeka Prometa u Krešimirovoj 58 ukinuti 2 mjesta za invalide jer za 
njima više nema potrebe i umjesto njih označiti 1 dostavno mjesto za korisnike 
poslovnih prostora.   
 

• Vijeće je zaprimilo dopis gđe Lorene Malatesta u ime dijela stanara Mlake u kojem 
traži uvođenje dodatne autobusne linije iz grada, koja bi išla kroz ulicu F. Čandeka i 
dalje u novo naselje Krnjevo s obzirom da su na ovom području domovi, škole i da je 
naselje jako veliko.  Autotrolej je uputio sljedeći odgovor: „Linija 2a prometuje po 
zimskom voznom redu kroz Ulicu Rikarda Benčića kao što je to i do sada bio slučaj, 
a zbog radova u centru grada kroz navedenu ulicu prometuje i linija 3. Linija 6 ima 
interval od 10 do 15 minuta u vršnim periodima, te obzirom na navedeno, smatramo 
kako sve tri linije zadovoljavaju potrebe građana ovog dijela grada. U ovom trenutku 
zaista nemamo mogućnosti uvoditi dodatnu liniju na ovom području“. 
 

• Vijeće je zaprimilo dopis ovlaštene predstavnice zgrade R. Benčića 11 gđe Marije 
Zarin u kojoj traži da se na obje strane izlaza s parkirališta zgrade Rikarda Benčića 
11, te prema autobusnoj stanici postavi nekoliko fizičkih prepreka (stupića ili sl.) jer 
su na izlazu i na autobusnoj stanici neprekidno nepropisno parkirana vozila. 
Prilikom izlaska na glavnu cestu (prije svega skretanjem ulijevo), vozači nisu u 
mogućnosti vidjeti automobile koji im dolaze u susret, već su prisiljeni izlaziti „na 
slijepo“, te se već više puta na navedenom mjestu dogodila prometna nezgoda. 
Također je svakodnevno prisutna situacija u kojoj vozač autobusa nije u mogućnosti 
zaustaviti se na stanici kako bi ukrcao putnike. U cilju bolje organizacije parkinga 
moli da se pritom iscrtaju i parkirna mjesta. Zahtjev će se proslijediti Rijeka Prometu. 
 

• Vijeće je zaprimilo upit gdina Romana Bandere iz ulice Rikarda Benčića 11 vezan za  
radove na izgradnji lučkog kontejnerskog terminala na Zagrebačkoj obali i uticaj na 
život stanovnika Mlake (nakon što su desetljećima živjeli u lošim uvjetima zbog 
blizine sad bivše Rafinerije). Da li su nadležne institucije grada razmišljale o 
potencijalnoj upitnoj kvaliteti  življenja u ovom području? Ako nisu, još vjerojatno 
imaju vremena da kod odabira investitora tj. izvođača druge faze radova zatraže da 
se strogo drže ekoloških kriterija obzirom na moguće zagađenje zraka, a posebno 
zagađenje bukom (bukobrani)“? Osim toga građani se žale na veliku buku koju 
stvara dovoz i prekrcaj teških limenih materijala iz kipera u skladište u noćnim 
satima (u intervalima od 1 do 5 ujutro) što stvara veliki problem, a naročito 
vikendom. Upiti će se proslijediti Lučkoj upravi Rijeka.  
 

• Gđa Lidija Sutlović iz ulice Ivana Sušnja 4 ponovno se obratila Vijeću MO jer su 
stanari zabrinuti radovima koji će se obavljati prilikom izvođenja trećeg prometnog 
traka u Ul. Rikarda Benčića i spajanju sa Zvonimirovom i budućom cestom D403. 
Zgrada je već oštećena i puca, osjećaju se vibracije prilikom prolaza kamiona.   
Budući se planiraju rušiti zid, borovi, te zeleni pojas do zgrade (u ukupnoj širini od 
10m) zabrinuti su da ne bi došlo do narušavanja statike zgrade i klizišta.  
24. rujna na teren su izašli predstavnici Hrvatskih cesta, te Državne uprave PGŽ koji 
su razgledavali čestice, te OGU za kom. sustav (procjena vrijednosti borova koji će 
se ukloniti). Budući se od nazočnih nisu mogle dobiti nikakve konkretne informacije 
i odgovori na pitanja stanara, Vijeće će uputiti dopis Hrvatskim cestama. 
 

• OGU za komunalni sustav dostavio je informaciju da je nakon realizacije prioriteta za 
2018. godinu iz njihove nadležnosti preostalo 4.280,00 kn, kao i 30.000,00 kn (bila su 
namijenjena za tehničku pripremu za postavu paviljona u parku Mlaka, ali je 
Konzervatorski odjel u Rijeci zatražio od OGU za urbanizam izradu konzervatorsko-
krajobraznog elaborata parka Mlaka). Potrebno je dostaviti zamjenske prioritete. 
MO Mlaka je još 19.06. zatražio hitan sastanak s pročelnikom i predstavnicima OGU 
za urbanizam, te OGU za komunalni sustav na temu izgradnje paviljona u parku 
Mlaka, te im dostavio svu dokumentaciju vezanu za tu tematiku u vremenu od 2011. 
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godine do danas, ali na dopis nije nitko odgovorio.  
Ponovno će se zatražiti sastanak i odgovori na pitanja vezana uz proceduru koja 
predugo traje, a naročito da se objasni tko je i zašto odlučio da se nakon suglasnosti 
za postavu (uz poziciju i materijale za izradu) cijeli predmet ponovno vrati 
Konzervatorskom odjelu u Rijeci, a sredstva za komunalne prioritete koja je za tu 
namjenu osigurao mjesni odbor nepovratno izgube. 

 
AD 2 
 
       Zaključak: 
 

• Nakon rasprave Vijeće jednoglasno prihvaća Izvješće o realiziranim komunalnim 
prioritetima MO Mlaka za 2018. godinu. 

 
AD 3 
 

• Vijeće je analiziralo razne dosadašnje primjedbe i prijedloge građana koji se odnose 
na nezadovoljstvo situacijom u prometu među kojim su: nedostatak parkirnih mjesta,   
(pogotovu u ulicama gdje je primjetno parkiranje vozača koji ne stanuju na ovom 
području, već izbjegavaju parking pod naplatom), neodržavanje parkirališta zapadno 
od zgrade F. Čandeka 23b, problemi u ulici V. P. Širole  (s jedne strane nedostatak 
parkirnih mjesta za građane i korisnike nogometnog igrališta „Robert Komen“, a s 
druge strane zbog obostranog parkiranja opasnost u prometu za djecu koja 
pohađaju obližnje osnovne škole „Podmurvice“ i „Gelsi“), parkiranje na pločnicima, 
opasnost za pješake, kao i nepreglednost terena i opasnost prilikom uključivanja u 
promet s parkirališta na ulicu R. Benčića, parkiralište pod naplatom u ulici M. Barača 
je poluprazno, dok su automobili parkirani na pločniku, blokiraju prolaz i ulaze u 
zgrade, regulacija prometa u ulici Podmurvice, sigurnost za pješake u ulici Franje 
Čandeka (LED rasvjeta). 
Temeljem navedenog potrebno je uputiti dopis Rijeka Prometu, Rijeka Plusu, OGU za 
komunalni sustav i predsjedniku Odbora za promet Gradskog vijeća Dušku 
Milovanoviću u kojem će se zatražiti zajednički sastanak na kojem bi se raspravljalo 
o ovoj problematici, te od nadležnih zatražila studija prometa u mirovanju i kretanju 
koja bi objedinila cijelo područje MO Mlaka.  
 

• Potrebno je uputiti požurnicu na dopis Komunalnom redarstvu od 13.05.2019. u 
kojem se tražila pojačana kontrola i sankcioniranje nepropisnog parkiranja                  
u Zvonimirovoj ulici i na skretanju s ulicom Rikarda Benčića te dostava podataka o 
poduzetim mjerama i rezultatima na koji nije odgovoreno.  
 

• Potrebno je uputiti dopis OGU za komunalni sustav u kojem će se zatražiti 
privremeno izmještanje nadstrešnice (sa sjedećim mjestima) s autobusne stanice 
preko puta parka Mlaka (smjer grad) koja nije u funkciji na zamjensku stanicu na 
skretanju prema ulici M. Barača. Isto je potrebno zbog sigurnosti u prometu, jer je 
primijećeno da građani svakodnevno prilikom dužeg čekanja autobusa sjede na rubu 
pločnika što je izuzetno opasno. Ovaj dio je slabo osvijetljen i automobili skreću u 
Baračevu, a s obzirom na produljeno vrijeme izvođenja radova u Krešimirovoj ulici 
zahvat je potrebno izvesti što hitnije. 

 
• Iako je 10.07. upućena požurnica HEP-u za premještaj instalacija na novi betonski 

stup u ulici Luki, ista se još uvijek nalazi na starom drvenom klimavom stupu koji 
predstavlja opasnost od rušenja. Temeljem navedenog uputit će se još jedna 
požurnica. 
 

• Potrebno je uputiti požurnicu Rijeka Prometu za rješenje i realizaciju 
onemogućavanja parkiranja vozila u ulici G. Duella između kbr. 10 i 8  (kako bi se 
redovito vršilo pražnjenje spremnika, te omogućio prolaz vozila KD Čistoća kao i 
drugih  interventnih vozila).   
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• Potrebno je uputiti zahtjev za hitnu postavu ograde na prolaz prema trafo stanici, jer 

postoji velika opasnost od pada u provaliju, kao i za sanaciju terena koji se urušava 
ispod parkirališta u ulici G. Duella 21. 
 
 
 

Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
        


